
Jeg er 72 år og har røget siden jeg var 14 år. de sidste mange år 40-50 cigaretter om dagen. 

Om morgenen var jeg ved at hoste lungerne ud af halsen, samt havde kraftig hoste det meste af 

dagen og havde åndenød. 

For 2 år siden stoppede jeg med cigaretterne og startede på at dampe. 

I løbet af 14 dage var min hoste stoppet og jeg havde ikke åndenød mere. 

Jeg kan ikke forstå, at man vil forbyde noget man "tror" er skadeligt. Der er jo intet bevis på at 

dampprodukterne er skadelige, det har man dog bevis for at cigaretter er. Hvorfor forbyder man så 

ikke alle tobaksprodukter? 

Jeg har forståelse for at forbyde unge under 18 år at købe dampprodukter. 

Mht. børnesikring af dampprodukter, så kan jeg ikke forstå at der ikke er børnesikring af 

bl.a.tobaksvarer og apotekernes nicotin produkter. 

Med (u)venlig hilsen 

Bent Møller  
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